
Referat af 2. bestyrelsesmøde 2024 i Strib Lokaludvalg

Mandag den 15. april 2024 kl. 19 – 22 på Strib Bibliotek

I mødet deltog: Anne Marie Rosager, Charlotte Voss, Dorthe Danielsen, Leif Munk, Johannes 
Gregersen og Jørgen Rasch

Formøde med gæsterne Jesper ?? fra Kuben Management og Søren Palmelund fra Rescale, der 
præsenterede et projekt for en blandet bebyggelse af et område øst for Ny Billeshavevej overfor 
Strib Fritids- og Aktivitetscenter. Selvom området hører under Røjlehalvøens Lokaludvalg, vil 
bebyggelsen have en væsentlig indflydelse på trafiktætheden og -sikkerheden i Strib, og presset 
på de lokale institutioner vil blive forøget. Udvalget vil påpege disse forhold ved møder med 
kommunens politikere og embedsmænd.

Vi vil tale med Røjlehalvøens Lokaludvalg og orientere Søren og Jesper om vores tanker og idéer.

Dagsorden for mødet

1     Godkendelser
1.1 Referat af Årsmødet og konstituering blev godkendt. 
1.2 Adresseliste for bestyrelsesmedlemmer blev opdateret og godkendt. Johannes indsender til 

kommunen.
1.3 Overdragelse fra tidligere kasserer til Leif var endnu ikke sket. Leif kontakter ?? og 

Middelfart Sparekasse og indhenter nødvendig ID dokumentation.
1.4 Jørgen udfører CVR tjek af udvalgets registrering.

2     Post siden sidst

2.1 Dialogmøde med kommunen 24. april. Charlotte & Leif deltager og Johannes tilmelder dem.

2.2 Møde med kommunen om trafik i Strib 30.april.  Charlotte, Leif, Johannes, og Jørgen deltager. 

Emner vi skal huske; 

a) udkørsel Rema 1000 
b) omfartsvejen
c) den store trafikplan for Strib
d) Hvordan går det med trafikmålingerne – vi mangler stadig svar på spørgsmålet som er rejst 

i 2022 og 2023, ved møde 23.feb. 2024 med kommunaldirektøren, og mødet i marts med 
borgmester Johannes Lundsfryd.

Johannes videresender de nyhedsbreve han modtager til den øvrige bestyrelse.

3. Hjemmesiden

 Johannes takker Brian for hans hjælp, og finder en passende erkendtlighed for hans arbejde.

4. Overdragelse af projekter

Vinterbadehus, Madpakkehus og Skolesporet gennem Røjle mose er overdraget til brugerne.

Vi afventer skriftlig kvittering fra kommunen på overdragelserne. Forsikringer er opsagt.

 5. Igangværende Aktiviteter



5.1 Vi afventer nyt fra Strib Havn

5.2 Spørgsmål om Omfartsvejen medtages på mødet 30. april

5.3 Kystsikring og adgang til strande. Efterårsstormene har flyttet sten og mange steder er det ikke 
muligt at passere uden at gå i vandet. Visse grundejere har udlagt sten. Vi spørger kommunens 
embedsværk hvem der holder øje med ændringer, hvem der påser at gældende tilladelser er 
overholdt og hvem der påtaler overtrædelser. Vi spørger også om reglerne for adgangen sydpå fra 
Strib Havn til den nye Lillebæltsbro.

5.4 Overløb fra Røjle Mose. Er der miljøproblemer med tilløb til mosen, især vand fra veje. Vi 
spørger kommunens embedsværk.

6.  Årsplan 2024

6.1 Møde med nye tilflyttere. Kun få mødte op ved de to møder i 2023. Vi spørger Anne Marie 
Klausen om hun vil udsende indbydelse til ét møde i 2024

6.2 Vi deltager ikke ved Strib Gademarked 2024

6.3 Johannes sender forslag til mødedatoer i 2024

7. Eventuelt

7.1 Godkendelse af referater – referatet anses for godkendt med de ændringer, der er sendt til 
Jørgen senest 7 dage efter det er udsendt.

7.2 Vi planlægger indlæg på FB ’Strib, Perlen ved Lillebælt’ en gang per måned og ved behov. 
Jørgen fremsender forslag til et indlæg til alle.

Strib 16. april 2024

Referent: Jørgen 

Godkendt

Strib         2024

  


